







# Agua la vista

OWASA's Metering Initiative



Agua la Vista သည် OWASA ၏ ဆန်းသစ်သော မီတာတိုင်းတာရေးကိရိယာ အခြေခံအဆောက်အအုံ (AMI) အစီအစဉ် ဖြစ်ပါသည်။ Orange Water နှင့် Sewer Authority (OWASA) တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ အခြေခံအဆောက်အအုံထဲတွင် Chapel Hill-Carrboro နေရာအတွင်းရေဝန်ဆောင်မှုများကို တိုးမြှင့်ရန် နှင့် ရေမီတာ တိုင်းတာမှတ်တမ်း များနှင့် ကျသင့်ငွေတောင်းခံလွှာများ၏ တိကျမှန်ကန်မှုနှင့်အချိန်တိုတိုဖြင့်အကျိုးပြုရရှိရေးရောက်ခြင်းတို့အား တိုးတက်ကောင်းမွန်လာစေရန် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံခြင်းများကို ပြုလုပ်နေပါသည်။ မျက်မြင်ရုပ်ပုံဖြင့် စစ်ဆေးခြင်းပြုလုပ်ရသည့်လိုအပ်ချက်အား ဖယ်ထုတ်ရန် စနစ်မှ ရေဒီယိုကွန်ယက်ကိုအသုံးပြုပြီး သုံးစွဲသူအသုံးပြုမှု ဒေတာအချက် အလက်များအား OWASA သို့ နေ့စဉ် ထုတ်လွှင့်သွယ်ပို့ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဤနည်းပညာသည် ယုံကြည်အားထား၊ စတ်ချရပြီး လုံခြုံမှုရှိကြောင်း သက်သေပြခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။

### AMI စနစ်တွင် အကျိုးခံစားခွင့်များ အချို့ ရှိပါသည်။

-  **ရေထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ခြင်း** စိမ့်ယိုခြင်းမှ စောစီးစွာထောက်လှမ်းခြင်း၊ ရေခြေမြင်မားခြင်းများနှင့် ပစ္စည်းပျက်စီးခြင်းများတို့မှ ကာကွယ်ရန် အကူအညီဖြစ်စေပါသည်။
-  **အချိန်တိုတိုဖြင့်အကျိုးပြုရရှိရေးရောက်သည့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှု** နှင့် မီတာအား တိကျမှန်ကန်စွာ တိုင်းတာမှတ်တမ်းခြင်း ပြုပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ လက်ရှိ မီတာတိုင်းတာမှတ်တမ်းပြု သူသည် ဆက်လက်တည်ရှိနေမည်ဖြစ်ပြီး အခြားသော လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက်များသို့ ပြောင်းသွားပါမည်။
-  **အွန်လိုင်း ရေစီမံခန့်ခွဲမှု ကိရိယာများ** သုံးစွဲသူများမှ မိမိတို့၏ရေအသုံးပြုမှုအား စောင့်ကြည့်နိုင်ရန် နှင့် သုံးစွဲကုန်ခန်းသောပမာဏ သတိပေးချက်များအား (လာမည့် 2019 တွင်) တောင်းတိုနိုင်ပါသည်။
-  **ယာဉ်မောင်းနှင်ခြင်းပိုင်ပိုင်အား ပို၍နည်းသွားစေခြင်း** မီတာတိုင်းတာမှတ်တမ်းပြုရန်အတွက် အပူခါတ်ထုတ်လွှင့်ခြင်းနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏လူ့အသိုင်းအဝိုင်းထဲတွင် ယာဉ်အသွားအလာ ကျဉ်းကျပ်ခြင်းတို့အား လျော့ချခြင်းကို ဆိုလိုပါသည်။

စီမံကိန်းဖြစ်ပေါ်ပြီးမြောက်ရန် 2 နှစ်ကြာမြင့်ပါလိမ့်မည်။ လောလောဆယ်တွင် ဆက်သွယ်မှုကွန်ယက် နှင့် ဆော့ဖ်ဝဲယာ အခြေခံအဆောက်အအုံများကို တပ်ဆင်နေပါသည်။ မီတာအဆင့်မြှင့်တိုးခြင်းများ ပြည့်ဝမှု-အတိုင်းအတာ အား 2017 ခုနှစ်နောက်ပိုင်းထဲ စတင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ မျှော်မှန်း ထားပြီး သုံးစွဲသူများအား မိမိတို့၏မီတာအဆင့်မြှင့်တိုးခြင်းများ နှင့်ပတ်သက်၍ တစ်လကြိုတင်လျက် တိုက်ရိုက်ဆက်သွယ်မှုပြုလုပ်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ သုံးစွဲသူ ဝက်ဘ်-ပိုတယ်လ် အား လာမည့် 2019 ခုနှစ်တွင် ထုတ်ပြန်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

စီမံကိန်းတစ်လျှောက်လုံး၌ ကန်ထရိုက်တာသုံးဦးတို့ဖြင့်အတူ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့မိမိကိုယ်ထိန်းသိမ်းထားသည့်အတိုင်း ဤကန်ထရိုက်တာ များအား တူညီသော အဆင့်မြှင့်သည့် စံချိန်စံနှုန်းများဖြင့် ထိန်းသိမ်းသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ စီမံကိန်းအမှတ်တံဆိပ်အား ထင်ရှားသောဆက်နွယ်မှုဖြင့် ယာဉ်များ နှင့် တံခါး တံဆိပ်များပေါ်တွင် ရှင်းလင်းစွာဖတ်ရှုနိုင်ရန် ကပ်ထားမည်ဖြစ်ပါသည်။

နောက်ထပ်သောအချက်အလက်များအတွက် ကျေးဇူးပြုပြီး [www.owasa.org](http://www.owasa.org) သို့ဝင်ရောက်ကြည့်နိုင်ပြီး သင် မေးမြန်းလိုသည့်မေးခွန်းများတစ်စုံတစ်ရာရှိခဲ့ပါက ကျွန်ုပ်တို့အား 919-968-4421 ဖြင့် ဆက်သွယ်မှုပြုပါ။